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Schůze výboru SVJ – 20.11.2017 

Účast: Milan Dufek, Rudolf Ježek, Václav Houska, Karel Marek 

 

 

Hosté : p. Králová, Líbalová,  

 

1. Byla projednána smlouva o výpůjčce s Městem Hradec Králové v souladu 

s usnesením ze Shromáždění vlastníků a smlouvy byla podepsána a bude 

postoupena na město. Předložil p. Ježek 

2. Byla projednána žádost o stanovisko stavebního odboru k zasklení lodžií. Po 

obdržení stanoviska bude provedena montáž v souladu s objednávkou firmou 

HAASE s.r.o. Předložil p. Ježek 

3. Byl projednán stav účtu a kontrola plateb po ukončení revitalizace. Předložil p. 

Houska. 

4. Byla projednána revize plynu. 

5. Byla projednána úhrada dluhu p. Dvořákové a změna vlastníka bytu. 

6. Byla projednána výzva k cenové nabídce na výměnu protipožárních dveří na 

chodbách u schodiště. Celkem 22 kusů.  

7. Byl projednán stav spotřeby vody a důvody navýšení spotřeby u vchodu 574, 

které nastalo v souvislosti s revitalizací domu.  

8. Byla projednána smlouva s firmou CESORG, kde došlo k navýšení ceny. 

Smlouva byla podepsána. 

9. V úvodu jednání se dostavila p. Králová a Líbalová se stížností na nemožnost 

užívání sušáku na prádlo v plném rozsahu. Bylo doporučeno napsat dopis, který 

výbor předá zhotoviteli díla k řešení. 

 

Další výbor se koná dne 11.12.2017 v 17.30 hodin v č.p. 574. 

Termín zahájení zasklívání lodžií bude zveřejněn po dohodě s firmou HAASE. 

Usnesení : 

 Ježek – jednání se stavebním odborem ke stanovisku na zasklení lodžií 

 Ježek – projednání nabídky na výměnu protipožárních dveří 

 Houska – předání smlouvy na CESORG a převzetí dokladů 

 Marek – vypořádat všechny finanční náležitosti a připravit peněžník deník ke 

kontrole výboru 

 Dufek – zajistit kontrolu osvětlení v domě  


